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اخبار کوتاه از فوتبال

قهرمان کاراته جهان می گوید نتیجه گرفتن در ژاپن به مراتب ســخت تر از 
امارات است ولی تیم ایران برای کسب بهترین نتیجه به رقابت های قهرمانی آسیا 
خواهــد رفت. امیر مهدی زاده در تازه ترین صحبت های خود به تشــریح آخرین 

شرایط تیم ملی کاراته پرداخته که گزیده ای از صحبت هایش در ادامه می آید:
*خوشــبختانه در وضعیت مناسبی قرار دارم و تمرینات را نیز به خوبی در کنار 
دیگر ملی پوشــان پیگیــری می کنم. اردو بدون هیچ حاشــیه ای در قم در حال 

پیگیری است و وضعیت کلی تیم خوب است. 
*قطعا برای گرفتن بهترین مدال به ژاپن می روم اما باید به این نکته توجه کرد 
که کار در این کشــور با امارات بسیار متفاوت اســت. در دوره قبلی رقابت های 
قهرمانی آســیا که رقابت های قهرمانی آســیا در امارات بود بسیاری از تیم ها با 
نفرات اصلی شــان حاضر نشــدند و کار خیلی متفاوت بود. حتی همین ژاپنی ها 
که میزبانــی این دوره را بر عهده دارند در مســابقات تیمی دوره قبل با نفرات 
اصلی شــان به میدان نیامدند اما قطعا در این دوره با تمام قدرت مبارزه خواهند 

کرد. 
* اگر مســابقه تدارکاتی داشــتیم قطعا خوب بود اما حالا که واقعا هیچ مسابقه 
خوبی پیش از برگزاری مســابقات قهرمانی آسیا برگزار نمی شود، نباید روی این 
موضوع تاکید کنیم. بچه های تیم ایران میدان دیده و باتجربه هستند و به تازگی 
از مســابقات لیگ خارج شده اند. مشکلی از این بابت نداریم و همه تیم با انگیزه 
بالا به دنبال رســیدن به عنوانی درخور نــام کاراته ایران در رقابت های قهرمانی 

آسیا هستند.

ورود کمیته  انضباطی به شکایت متقابل استقلال و صبا 
رئیس کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال گفت که موضوع قرار داد روزبه 
چشمی و اختلاف باشگاه های استقلال تهران و صبای قم در این باره، به زودی در 
کمیته انضباطی مورد رسیدگی قرار خواهد گرفت. اسماعیل حسن زاده، رئیس 
کمیته انضباطی در این باره افزود: بعد از ظهر یکشنبه شکایت متقابل دو باشگاه 
اســتقلال تهران و صبای قم درباره انتقال روزبه چشــمی به دستمان رسیده و 

به زودی درباره این موضوع بررسی و تصمیم گیری خواهیم کرد.
دیدار حساس ساحلی بازان مقابل مکزیک

تیــم ملی فوتبال ســاحلی ایران در دومین بازی خــود در جام جهانی این 
رشته ورزشی، با نتیجه چهار بر سه مقابل برزیل شکست خورد. تیم ملی فوتبال 
ســاحلی ایران در دومین دیدار از مرحله گروهی جام جهانی فوتبال ساحلی به 
مصاف برزیل رفت که بازی با حساب چهار بر سه به سود برزیل به پایان رسید.
ایران با این شکســت، سه امتیازی باقی ماند و برزیل با شش امتیاز در رتبه اول 
قرار گرفت.دیگر بازی این گروه را اســپانیا و مکزیک برگزار کردند که اسپانیا با 
نتیجه ســه بر یک از ســد مکزیک عبور کرد تا با سه امتیاز همچنان امیدوار به 
صعود بماند. مکزیک هم بدون امتیاز، شــانس صعودش را به حداقل رســاند.در 
آخرین بازی این گروه امشــب ایران به مصاف مکزیک می رود و برزیل و اسپانیا 

با هم دیدار می کنند.
مجاز شدن استفاده از GPS در لیگ برتر

براســاس مصوبه  مجمع قانون گذاری فو تبا ل جهانی، اســتفاده از وســایل 
الکتریکــی از قبیل GPS در جریان بازی ها مجاز اعلام شــده است.هوشــنگ 
نصیرزاده درباره استفاده از GPS در جریان بازی، اظها ر کرد: مجمع قانونگذاری 
فو تبا ل جهانی اســتفاده از وســایل الکترونیکــی را از تاریــخ 14 تیر ماه برای 
 GPS فو تبا لیست ها آزاد کرده است و به  این  ترتیب در لیگ پانزدهم استفاده از
ممانعتی ندارد.وی ا دا مه  داد: البته برای این کار شرطی وجود دارد و آن هم این 

است که این وسایل خطر آفرین نباشد و به کسی آسیبی وارد نکند.
سرمربیگری پیوس در لیگ دسته اول

فرشاد پیوس به عنوان سرمربی تیم فوتبال پارسه تهران در لیگ دسته اول 
انتخاب شد.تیم فوتبال پارسه تهران در لیگ دسته اول حضور دارد. مسئولان این 
تیم هدایت تیم فوتبال این باشــگاه را به فرشاد پیوس واگذار کردند.رستم بیک، 

قائم مقام باشگاه پارسه این خبر را تایید کرد.
دایی9۰ درصد سرمربی ملوان است

رئیس شورای شهر بندرانزلی گفت: به احتمال ۹۰ درصد علی دایی سرمربی 
ملوان خواهد بود.بدیعی فر در مورد وضعیت هیئت مدیره باشــگاه ملوان گفت: 
روز شــنبه هیئت مدیره باشگاه ملوان تشکیل جلسه دادو به اتفاق آرا احمد دنیا 
مالی را به عنوان رئیس هیئت مدیره باشــگاه ملوان انتخاب کرد و ایشان از روز 
2۰ تیرماه این سمت را عهده دار شــدند.وی در مورد انتخاب مدیرعامل باشگاه 
ملوان گفت: قرار اســت تا پایان هفته بهشــتی مالک باشگاه مدیرعامل ملوان را 
انتخاب و به هیئت مدیره معرفی کند.بدیعی فر در مورد اینکه چند درصد احتمال 
ســرمربیگری علی دایی در ملوان وجود دارد، گفــت: علی دایی به احتمال ۹۰ 

درصد سرمربی ملوان خواهد بود.
گابریل: برانکو اعتقادی به بازی من نداشت

فرناندو گابریل، ستاره برزیلی فصل گذشته تیم فوتبال پر سپولیس که عملکرد 
بسیار خوبی با این تیم داشت با تیم الفیصلی عربستان به توافق نهایی رسید و با 
این تیم قرارداد امضا کرد.این بازیکن برزیلی که پیش از این پر سپولیس را تهدید 
به جدایی کرده بود وارد عربســتان شد و رسما به رسانه های این کشور معرفی 
شــد. گابریل پس از پیوستن به الفیصلی عربستان در خصوص علت جدایی اش 
از پرسپولیس گفت: برانکو اعتقادی به بازی من نداشت و جدایی ام از پرسپولیس 
ربطی به طلبم از این تیم ندارد. من قرارداد 15۰ هزار دلاری با پرسپولیس بسته 
بودم آن هم برای 6 ماه اما در این مدتی که در ایران بودم فقط 3۰ هزار دلار به 
من پرداخت شــد و الان 12۰ هزار دلار از مطالباتم باقی مانده است.وی تصریح 
کرد: من دو پیشنهاد از ایران داشتم اما باید بگویم رقمی که به پرسپولیس اعلام 
کردم 35۰ هزار دلار بود و البته برانکو باز هم مرا نخواست. اما الان در عربستان 
5۰۰ هزار دلار )85۰هزار دلار(هم بیشتر از درخواستم از پرسپولیس گرفتم و از 
طرف دیگر ایران باید مالیات می دادم اما در عربستان باشگاه مالیات مرا می پردازد 
و با همه این مسائل باز هم دوست داشتم در پرسپولیس بمانم و حتی اعلام کردم 

که در ایران فقط برای پرسپولیس بازی می کنم.
اردوی تیم سایپا در سرعین

شاگردان مجید جلالی به منظور برپایی اردوی پیش فصل رقابت های لیگ 
برتر فوتبال کشــور راهی اردبیل و شهرستان ســرعین شدند.تیم فوتبال سایپا 
که پیش از این تمرینات آمادگی خود را در تهران پشت گذاشته بود صبح دیروز 

به منظور برپایی یک اردوی سه روزه راهی شهر سرعین در استان اردبیل شد.
توجه ویژه پرسپولیس به پرونده های حقوقی بین المللی 

هیأت مدیره و سرپرســت باشگاه پرسپولیس پرونده های حقوقی بین المللی 
باشــگاه را با توجه به درجه اهمیت در دستور کار قرار داده و بطور ویژه پیگیری 
می کنند.بنابر اعلام حســین عبدی سخنگوی باشگاه پرسپولیس، هیئت مدیره 
و سرپرســت باشــگاه توجه ویژه ای به این بخش از کار دارند و در حال پیگیری 
مسائل هســتند.در همین ارتباط باشگاه پرســپولیس اقدامات مالی خود برای 

اجرایی شدن توافق با ممدوتال را آغاز کرده است.
سرانجام مسلمان با پر سپولیس ثبت کرد

بازیکن جدید تیم فو تبا ل پر سپولیس قراردادش را با این تیم به ثبت رساند.
پس از اینکه محسن مسلمان برای پیوستن به پر سپولیس با این باشگاه به توافق 
رســید و به دلیل عدم صدور رضایت نامه نتوانسته بود قراردادی با پر سپولیس 
امضا کند، صبح دیروز رضایت نامه اش را از سوی باشگاه ذوب آهن دریافت کرد 
و قراردادش را با باشــگاه پر سپولیس به طور رسمی به امضا رساند و با حضور در 
هیئت فو تبا ل استان تهران قراردادش را ثبت کرد.این بازیکن امروز برای همراهی 

پرسپولیس در اردوی اروپایی راهی ترکیه می شود.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی- 
ســرانجام و پس از کش و قوس هــای فراوان علی 
کفاشیان رئیس فدراسیون فوتبال فردا به دیدار سرافراز 
رئیس سازمان صداوســیما خواهد رفت تا در خصوص 
قضیه حق پخش تلویزیونی مسابقات فوتبال لیگ برتر 

تصمیم گیری نهایی شود.
کمتــر از 18 روز بــه آغاز پانزدهمین دوره از مســابقات 
لیگ برتر فوتبال باقی مانده اما در این فرصت کم هنوزتکلیف 
حق پخش مســابقات لیگ فوتبال که در سال گذشته هم این 
موضوع مطرح شــده بود و از ســوی صدا و سیما عملی نشد، 
مشخص نشده است. اما دیروز از جلسه هیئت رئیسه فدراسیون 
خبر رســید علی کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال کشورمان 
روز چهارشنبه هفته جاری به دیدار رئیس سازمان صداوسیما 
می رود تا در اولین و مهمترین نشست خود در خصوص قضیه 
حق پخش تلویزیونی مســابقات فوتبال تصمیمی حیاتی برای 
دغدغه مالی باشگاه ها اتخاذ کند. حالا تمام نگاه ها به این جلسه 
است که آیا بالاخره تکلیف پرونده ای که سال هاست ذهن اهالی 

فوتبال ایران را درگیر کرده روشن می شود یا خیر.
حق پخش ابزاری برای تامین مخارج 

شــهرام دبیری عضو هیئت رئیسه فدراسیون فو تبا ل  بعد 
از اتمام جلسه دیروز هیئت رئیسه در جمع خبرنگاران در این 
خصوص گفــت: در مورد حق پخــش تلویزیونی صحبت های 
مفیــدی را انجام داده ایم و قرار بر این شــد تا آغاز لیگ برتر 
این موضوع را پیگیری کنیم. موارد فنی و پیشنهادات خوبی را 
مطرح کرده ایم که در نهایت روز چهارشنبه کفاشیان و سرافراز، 
رئیس سازمان صدا و سیما موضوعات خود را مطرح می کنند. 
از پیشنهادات دیگر اینکه تولید را به صدا و سیما واگذار کنیم 
و آنها از این راه ســهم فو تبا ل از حق پخش را پرداخت کنند. 
این پیشنهاد کفاشیان بود. در تمام دنیا حق پخش ابزاری برای 

تامین مخارج تیم های بزرگ است.
وی دربــاره اینکه تاج اعلام کــرده بود که اگر حق پخش 
تلویزیونی پرداخت نشــود امکان دارد لیگ پانزدهم را برگزار 
نکنند؟ اظها ر کرد: قرار شد از تمام ابزارها برای فو تبا ل استفاده 
کنیم. باید ببینیم که تیم های بزرگ دنیا و لیگ های بزرگ چه 
راهکاری برای تامین مخارجشان دارند. باید از فو تبا ل حمایت 
شود، اما تعطیل شدن لیگ مطرح نیست و باید راهکار دیگری 

را بیاندیشیم.
حق پخش لیگ هند هم از لیگ ایران بیشتر است

غلامرضا بهروان مســئول مسابقات لیگ برتر هم دیروز با 

دغدغه مالی باشگاه ها  با حل مشکل حق پخش تلویزیونی برطرف می شود

حدیث دشت عشقجلسه سرنوشت ساز رئیس صداوسیما با کفاشیان

به یاد شهیدان »سید ابراهیم وسید حسین اسماعیل زاده«
پسری كه 25 سال سرش برزانوی پدرش بود!

وقتی در احوالات آل الله 
می خواندیم: » امام حســین 
علیه الســلام وقتی بر بالین 
حضرت علی اکبر علیه السلام 
رســید، که جان باخته بود. 
او  بر چهــره خونین  صورت 
نهاد و دشمن را نفرین کرد: 

»قتل الله قوما قتلوک...« و تکرار می  کرد که: »علی الدنیا بعدک العفا«. و جوانان 
هاشمی را طلبید تا پیکر او را به خیمه گاه حمل کنند. 

کســی چه می دانست تاریخ دوباره در هشت سال دفاع مقدس تکرار شود و 
پسری سر بر بالین پدرش 25 سال آرام بگیرد و 25 سال این دو شهید گذر زمان 
را به نظاره بنشــینند تا گروهی از بچه های تفحص بیایند و پدر و پسر را از دل 

صحرا به دیار خود بازگردانند.
 روایت تفحص و کشــف شهیدان مفقودالجسد، سید ابراهیم و سید حسین 
اسماعیل زاده، حکایت مرزبانان همیشه بیداریست که در کلاس شهادت، آموزگار 
وفاداری پسر و پدر به یکدیگر و وحدت وجودی انسانها برای قرب الی الله هستند.

 روایت سردار باقرزاده در این باره :
 طی عملیات تفحص، در منطقه چیلات، پیکر دو شــهید پیدا شد. یکی از 
این شــهدا نشسته بود و با لباس و تجهیزات کامل به دیوار تکیه داده بود. لباس 
زمستانی هم تنش بود. شهید دیگر لای پتو پیچیده شده بود. معلوم بود که این 
یکی درازکش مجروح شده است. اما سر شهید دوم بر روی دامن این شهید بود، 

یعنی شهید نشسته سر آن شهید دوم را به دامن گرفته بود.
 خوب، پلاک داشتند، پلاک ها را دیدیم که بصورت پشت سر هم است. 555 
و 556. فهمیدیم که آنها با هم پلاک گرفته اند. معمولا اینها که با هم خیلی رفیق 

بودند، با هم می رفتند پلاک می گرفتند.
اســامی را مراجعه کردیم در کامپیوتر. دیدیم که آن شــهیدی که نشسته 
اســت، پدر است و آن شــهیدی که درازکش است، پسر است. پدری سر پسر را 

به دامن گرفته است.
 شهید سید ابراهیم اسماعیل زاده موسوی پدر و سید حسین اسماعیل زاده 

پسر است، اهل روستای باقر تنگه بابلسر.

طعنه و بــا بیان اینکه حق پخش رقابت هــای فوتبال هند از 
لیگ ایران بیشــتر اســت گفت: مطالب مختلفی در جلســه 
امروز )دیروز( مطرح شــد، اما مهم تر ین مساله ای که درباره آن 
صحبت کردیم، بحث حق پخش تلویزیونی بود. ان شا ء الله روز 

چهارشــنبه جلسه ای با مسئولان بلند پایه صدا و سیما برگزار 
می کنیم تا درباره ایــن موضوع صحبت کنیم. هفته  آینده نیز 
هیئت رئیســه فدراســیون فو تبا ل، مدیران باشگاه ها را دعوت 
می کند تــا درباره بحث حق پخــش تلویزیونی صحبت کنند 

تــا مواضع آنها را بدانند. حق پخــش تلویزیونی حقوق واقعی 
فو تبا ل است. ما به دنبال این هستیم که این حق را به فو تبا ل 
بدهیم. در حال  حاضر حتی هندوســتان هم مبلغ حق پخش 
تلویزیونی اش بیشــتر از لیگ ایران اســت. این در حالی است 
که لیگ ما در ســطح اول فو تبا ل آســیا قرار دارد. وی افزود: 
باشگاه های ما در وضعیت مالی خوبی قرار ندارند و تنها یکی از 

محل درآمدهایشان حق پخش تلویزیونی است.
شاید لیگ پانزدهم برگزار نشود!

مهدی تاج رئیس ســازمان لیگ برتر که یک هفته پیش 
از برگزاری نشســت میان فدراسیون فوتبال و مسئولان ارشد 
صدا و ســیما خبر داده بود دیروز در خصوص مشخص شدن 
تکلیف حق پخش تلویزیونی مســابقات لیگ برتر تصریح کرد: 
متأســفانه وضعیت پرداخت حق پخش از ســوی صدا و سیما 
لاینحل مانده است البته در روزهای گذشته مکاتباتی با دکتر 
محمد سرافراز، رئیس سازمان صدا و سیما داشته ایم اما به هر 
حال حل این موضوع تاکنون قطعی نشــده و 5۰-5۰ اســت. 
هیئت رئیسه سازمان لیگ ضرب الاجل 1۰ روزه برای پرداخت 
حق پخش تعیین کرده که در صورت محقق نشدن این موضوع 
با مدیران باشگاه ها جلساتی برگزار خواهیم کرد. او در پاسخ به 
این سؤال که آیا در صورت مشخص نشدن این موضوع سازمان 
لیگ همانند سال گذشته کوتاه می آید؟ می گوید: در نظر داریم 
در صورت مشخص نشــدن تکلیف حق پخش از سوی صدا و 
سیما، مسابقات لیگ به کلی برگزار نشود، این تصمیمی جدی 
از ســوی سازمان لیگ اســت اما امیدواریم که این موضوع از 
سوی صدا و سیما برطرف شــود و تیم ها با دریافت این مبلغ 

مشکلات مالی شان تاحدود زیادی برطرف شود.
 وضعیت نگران کننده تیم های لیگ برتر

تاج ادامه می دهد: برگزار نشــدن مســابقات لیگ تبعات 
منفی بســیار زیادی برای فوتبال ما دارد که یکی از این تبعات 
منفی از دســت رفتن 4 سهمیه ایران در لیگ قهرمانان آسیا و 
حضور تیم های ما در لیگ ای اف ســی کاپ اســت. به هر حال 
امیدوارم چنین اتفاقی رخ ندهد و بالاخره وضعیت پرداخت حق 
پخش تلویزیونی از ســوی صدا و ســیما مشخص شود. رئیس 
ســازمان لیگ برتر فوتبال این چنیــن صحبت های خود را به 
پایان می رساند:هدف سازمان لیگ این نیست تا پولی از دولت 
و صدا و ســیما بگیرد بلکه هدف این است که مبالغی از سوی 
تبلیغات محیطی به تیم ها اختصاص یابد تا مشکلات مالی تیم ها 
تاحدودی برطرف شود. وضعیت مالی تیم های لیگ برتر به هیچ 

وجه مناسب نیست و تیم ها بشدت با مشکلات مالی درگیرند.

کمیته پزشکی فدراسیون کشتی، نظر خود در مورد آسیب دیدگی رضا یزدانی را اعلام کرد.
نظر کمیته پزشکی فدراسیون در مورد آسیب دیدگی رضا یزدانی آزادکار وزن ۹7 کیلوگرم تیم ملی به شرح زیر است: بنا به 
انجام معاینات و اقدامات پاراکلینیکی به عمل آمده و تشخیص متخصصین مربوطه در خصوص آسیب دیدگی رضا یزدانی، با توجه 
به آسیب دیدگی و پارگی فیبرهای عضلانی ساق پا و خطر DVT )تهدید سلامتی به علت اختلالات انعقادی و احتمال به وجود 
آمدن لخته خون و سکته مغزی و یا قلبی در کشتی گیر مذکور( و نیز لزوم استفاده از داروهای آنتی گواگولان )ضد انعقاد( لازم 
است این ورزشکار به مدت سه هفته استراحت کامل داشته باشد. بدیهی است هرگونه اقدام به فعالیت های تمرینی بعد از زمان 

استراحت تعیین شده، منوط به انجام معاینات و اقدامات پاراکلینیکی کامل از نامبرده از سوی متخصصان مربوطه خواهد بود.

3 هفته استراحت مطلق برای رضا یزدانی 

ثبت بهترین نتایج كاروان ایران در تاریخ مسابقات دانشجویان جهان
کاروان ورزش ایران در بیســت و هشتمین دوره 
یونیورسیاد جهانی موفق شد با کسب ۱5 مدال طلا، نقره 
و برنز بهترین نتایج حضور در این مسابقات را رقم بزند.

بیست و هشتمین دوره مسابقات ورزشی دانشجویان جهان 
از روز 12 تیرماه به میزبانی شهر گوانگجو کره جنوبی آغاز شد 
و دیروز  به کار خود پایان داد تا پرونده این دوره بســته شود. 
کاروان ورزش ایران در این دوره بهترین نتایج ادوار گذشته را 
کســب کرد و موفق شد با 7 مدال طلا، 2 مدال نقره و 6 مدال 
برنز دررده نهم جدول رده بندی قرار گیرد و صعودی چشمگیر 
نسبت به دوره های گذشته داشته باشد. اسامی مدال آوران ایران 
در این دوره از مسابقات به شرح زیر است: * مدال طلا: نجمه 
خدمتی)تیراندازی(، مه لقا جام بزرگ)تیراندازی(، آرمین هادی 

پور)تکواندو(، احمد خسروفر)تکواندو(، سعید رجبی)تکواندو(، 
امیــد عمیدی)تکوانــدو( و اکرم خدابنده)تکوانــدو( *مدال 
نقره: مهدی جمالی)پومســه(، نجمه خدمتــی، مه لقا جام 
بزرگ و مریم طالبــی )تیراندازی تیمی( * مدال برنز: نجمه 
خدمتی)تیراندازی(، خدمتی، جام بزرگ و امین زاده)تیراندازی 
تیمی(، خدمتی، جام بزرگ و طالبی)تیراندازی تیمی(، مهران 
عسکری )تکواندو(، جواد امیری)تکواندو(، بهاره قادریان، فاطمه 

قاسمی و مرجان سلحشور )پومسه تیمی(
کاروان ورزش ایران در دوره قبل این مسابقات که در شهر 
کازان روسیه برگزار شد با کسب دو مدال طلا، چهار مدال نقره 
و ســه مدال برنز در جایگاه ســی و دوم جدول توزیع مدال ها 

قرار گرفته بود.

لیگ فصل آینده بسکتبال با حضور ۱2 تیم برگزار 
می شود.

صبح دیروز با حضور محمود مشحون رئیس فدراسیون 
و مدیران عامل باشــگاه ها، مربیان و کارشناسان بسکتبال، 
جلســه هماهنگی برگزاری لیگ هــای مختلف فصل آینده 
بســکتبال کشور بررسی شــد. در این جلسه که حدود سه 
ســاعت و نیم به طول انجامید، مواردی مطرح شــد که در 
صورت تصویب در جلســه شــورای سیاست گذاری لیگ در 
مسابقات سال آینده به مرحله اجرا در می آید. لیگ بسکتبال 
در چهار بخش لیگ برتر)حرفه ای(، دسته یک )زیر23 سال(، 
زیر گروه )رده سنی آزاد( و لیگ جوانان )زیر17 سال( برگزار 
شــود. در لیگ دســته یک )زیر 23 سال( هر تیم می توانند 

تنها از 4 بازیکن آزاد به شــرط حضور 2 بازیکن در هر بازی 
استفاده کند.

همچنین رقابت های لیگ برتر امسال  با حضور 12  تیم 
برگزار خواهد شد. تیم های شــیمیدر تهران، نیروی زمینی 
تهران و شــهرداری اراک به ترتیب با کسب مقام های اول تا 
سوم لیگ دسته یک فصل گذشته مجوز حضور در لیگ برتر 
را کسب کرده اند. تیم شهرداری تبریز که به دلیل انصراف تیم 
کاله مازندران از حضور در مســابقات فصل جاری، جایگزین 
این تیم شده و همچنین نماینده شهرکرد با تأییدیه سازمان 
لیگ فدراســیون، تیم های جدید این لیگ خواهند بود که با 
7 تیم از ســال قبل در مجموع 12 تیم لیگ برتر امسال را 

تشکیل می دهند.

گفت و گو

ششــدانگ یکباب خانــه احداثی در یک قطعه زمین قطعه 8۰3 تفکیکی بمســاحت 21۰ 
مترمربع به پــلاک 42۰5 فرعی از 3152 فرعی از 16 فرعی از 36 اصلی واقع در بخش 5 
قزوین مورد ثبت ســند مالکیت ثبت شــده ذیل ثبت شماره 16۰57 دفتر جلد 63 صفحه 

176 به ثبت رسیده است محدود به حدود ذیل:
شمالا: به طول 1۰ متر پی است به کوچه 12متری

شرقا: به طول 21 متر پی اشتراکی با قطعه 8۰2 تفکیکی
جنوبا: به طول 1۰ متر پی اشتراکی با قطعه 812 تفکیکی
غربا: به طول 21 متر پی اشتراکی با قطعه 8۰4 تفکیکی

ملکی آقای مسعود کاکاوند مدیون پرونده اجرایی کلاسه 8۹۰۰۰15 که طبق صورتمجلس 
مورخه ۹3/8/3 کارشــناس رسمی دادگستری )مســاحت عرصه قبل و بعد از عقب نشینی 
21۰متر می باشد. ساختمان موصوف به استناد پروانه ساختمانی صادره از سوی شهرداری 
منطقه 3 قزوین به شــماره 31/7427 مورخه 87/4/2۹ به صورت سه طبقه مسکونی روی 
پیلوت و یک زیرزمین احداث گردیده اســت و جمع کل مســاحت مجــاز احداثی معادل 
654 مترمربع می باشــد. ملک دارای آسانسور سیستم گرمایشی پکیج و سرمایشی کولرآبی 
و گازی و 3 امتیاز انشــعاب برق، آب و گاز می باشــد. به آدرس: قزویــن- بلوار ایران- فاز 
2 جانبــازان فجر پنجم پلاک 4( پلاک فوق طبق ســند رهنی شــماره 163۰44 مورخه 
87/7/4 تنظیمی دفترخانه شــماره 1 قزوین در رهن بانک اقتصاد نوین می باشد. در قبال 
طلب توســط کارشناس، ارزیابی شده از ســاعت ۹ صبح الی 12 ظهر روز یکشنبه مورخه 
۹4/5/11 در محــل اجرای ثبت قزوین از طریق مزایده به فروش می رســد مزایده از مبلغ 
8/814/۰۰۰/۰۰۰ ریال شــروع و به بالاترین قیمت پیشنهاد شده از طرف خریدار فروخته 
می شود فروش کلا نقدی می باشد. بدهی های مربوط به آب و برق و گاز اعم از حق انشعاب 
یا اشــتراک و مصرف در صورتــی که مورد مزایده دارای آنها باشــد و نیز بدهی مالیاتی و 
عوارض شــهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آنها معلوم شده یا نشده 
باشد به عهده برنده مزایده است و چنانچه روز مزایده با تعطیل رسمی مصادف گردد در روز 
بعد از تعطیل جلســه مزایده در همان ساعت و مکان تشکیل خواهد شد. طالبین می توانند 
در ســاعات اداری جهت اطلاعات بیشتر به اجرای ثبت قزوین واقع در خیابان پادگان اداره 

ثبت اسناد و املاک مراجعه نمایند.               تاریخ انتشار: ۹4/4/23

آگهی مزایده اموال غیرمنقول

مسئول واحد اجرای اسناد رسمی قزوین- آذردخت اسماعیلی

ششــدانگ یک دستگاه آپارتمان واحد مسکونی سمت جنوبی طبقه دوم به مساحت 7۰ مترمربع قطعه 
دهم تفکیکی که مقدار 38/2 مترمربع که مســاحت مرقوم به صورت پیشرفتگی به طرف فضای خیابان 
از ســمت شرقی می باشــد پلاک شــماره 151 فرعی از 5۰ فرعی از 3175 اصلی بخش 4 قزوین مورد 
ثبت سند مالکیت ثبت شده ذیل ثبت شماره 3۹158 دفتر جلد 156 صفحه 16۰ به ثبت رسیده است 

محدود به حدود ذیل:
شــمالا: اول دیوار مشترک با واحد مسکونی ســمت شمالی. دوم که شرقی است دیوار مشترک با راه پله 

مشاعی درب ورودی آپارتمان در آن حد قرار دارد و سوم دیوار مشترک با راه پله مشاعی مرقوم.
شرقا: در چهار قسمت که قسمت دوم شمالی است پنجره و دیواریست به فضای خیابان فردوسی

جنوبا: اول دیوار به دیوار با پلاک 1۰ فرعی دوم در ســه قســمت اول غربی و قسمت سوم شرقی است 
به نورگیر مشاعی واحدهای مسکونی سمت جنوبی و سوم دیوار به دیوار پلاک 1۰ فرعی فوق الذکر

غربا: دیواریست به فضای 51 فرعی از 3175 اصلی و سقف آن با کف پشت بام مشاعی مشترک است.
ملکی آقای حســین شهســواری مدیون پرونده اجرایی کلاسه 8۹۰۰683 طبق صورتمجلس کارشناس 
رســمی دادگســتری )آپارتمان مورد نظر دارای اســکلت فلزی با قدمت تقریبی 2۰ سال فاقد آسانسور 
دارای یک اتاق، پنجره های فلزی راه پله ســرامیک، کف واحدها و آشــپزخانه ســرامیک، دارای کابینت 
mdf، مصالح مصرفی در سرویس های بهداشتی کاشی و سرامیک و شیرآلات درجه 2 معمولی دیوارهای 
نقاشــی شده و تا ارتفاع یک متر سرامیک، نمای ساختمان سنگی دارای حق انشعاب آب و گاز مشترک 
و برق و تلفن جداگانه می باشــد.  به آدرس: قزوین خیابان فردوســی شمالی روبروی پیتزا پله پلاک 3۹ 

کد پستی 3413888686 واحد دوم جنوبی(
پــلاک فوق طبق اســناد رهنی شــماره 16173 مورخــه 1386/11/27 و اقرارنامــه 161765 مورخه 
1386/11/27 و سند 161834 مورخه 1386/12/7 و 865718 مورخه 1388/11/5 تنظیمی دفترخانه 
شــماره1 قزوین در رهن بانک اقتصاد نوین می باشــد. در قبال طلب توسط کارشــناس، ارزیابی شده از 
ســاعت ۹ صبح الی 12ظهر روز چهارشــنبه مورخه 13۹4/5/21 در محل اجــرای ثبت قزوین از طریق 
مزایده به فروش می رســد. مزایده از مبلغ 1/47۰/۰۰۰/۰۰۰ شــروع و به بالاترین قیمت پیشنهاد شده 
از طرف خریدار فروخته می شــود فروش کلا نقدی می باشــد. بدهی های مربوط به آب و برق و گاز اعم 
از حق انشــعاب یا اشــتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشــد و نیز بدهی مالیاتی و 
عوارض شــهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آنها معلوم شده یا نشده باشد به عهده 
برنده مزایده اســت و چنانچه روز مزایده با تعطیل رســمی مصادف گردد در روز بعد از تعطیل جلســه 
مزایده در همان ســاعت و مکان تشکیل خواهد شــد. طالبین می توانند در ساعات اداری جهت اطلاعات 
بیشــتر به اجرای ثبت قزوین واقع در خیابان پادگان اداره ثبت اســناد و امــلاک مراجعه نمایند. تاریخ 

انتشار:13۹3/4/23

آگهی مزایده اموال غیرمنقول

مسئول واحد اجرای اسناد رسمی قزوین- آذردخت اسماعیلی

»آگهی مناقصه«
شهرداری شاهرود درنظر دارد نسبت به تجهیز یک دستگاه شاسی کامیون 
ایویکو یورو کارگو ML18۰E28 به تجهیزات آتش نشــانی طبق مشخصات 
مندرج در اســناد مناقصه اقدام نماید. لذا از کلیه شــرکت های واجدالشرایط 
دعوت به عمل می آید تا با مراجعه به امور قراردادهای شــهرداری و دریافت 
اســناد مناقصــه و بازدید از شاســی فوق الذکر، نســبت به ارســال مدارک 
خواســته شــده در پاکت در بســته تحویل دبیرخانه شــهرداری شــاهرود 
نمایند. ضمناً به منظور کســب اطلاعات بیشتر به سایت شهرداری به نشانی
 www.shahrood.ir مراجعــه و یا با تلفن 02332362266 ســازمان 

آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شاهرود تماس حاصل نمایند.
* ضمناً مهلت ارسال پیشــنهادات تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 

۹4/5/7 خواهد بود.

سیدحسن میرفانی- شهردار شاهرود
تاریخ چاپ نوبت اول: ۱394/4/23
تاریخ چاپ نوبت دوم: ۱394/4/29

علی فولیان- رئیس شعبه دوم شورای حل اختلاف 
شهر رامند

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای محمدرضا کریمی دارای شناسنامه شماره 3۰7 به شرح دادخواست به کلاسه 
۹4۰۰۹۹ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
دائمی  اقامتگاه   ۹۰/11/2 تاریخ  در   18 شناسنامه  به  کریمی  موسی  شادروان  که 
خود بدرود زندگی گفته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به 1- خواهان با 
مشخصات فوق/ 2- رحمان کریمی به شماره شناسنامه 12۹8/ 3- توحید کریمی 
به شماره شناسنامه 4674۰/ 4- مرتضی کریمی به شماره شناسنامه ۹7۰۹ فرزندان 
شناسنامه  شماره  به  کریمی  سودابه   -6  /61۹8 کریمی  طاهره   -5 متوفی/  ذکور 
368۰۹/ 7- اعظم کریمی به شماره شناسنامه 5۰۰4/ 8- اکرم کریمی به شماره 
شناسنامه  شماره  به  شاه آبادی  بتول   -۹ متوفی/  اناث  فرزندان  شناسنامه 11۹81 

422 همسر دائمی متوفی و متوفی به غیر از این نه نفر وراث دیگری ندارد.
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد.

آگهی مناقصه شهرداری کشکوئیه رفسنجان
شهرداری کشــکوئیه درنظر دارد انجام عملیات تنظیف و جمع آوری زباله در 
سطح شهر را به مدت یکسال از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شرایط واگذار 
نماید لذا از شــرکت های خدماتی دارای ســابقه و تجربه لازم در این زمینه درخواســت 

می شود جهت اخذ شرایط مناقصه تا تاریخ ۹4/5/3 به شهرداری مراجعه نمایند.
1- شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد مختار است. 

2- هزینه آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
علی کارگر یزدی - شهردار کشکوئیه

نوبت دوم

آگهی مناقصه شهرداری کشکوئیه رفسنجان
شهرداری کشــکوئیه درنظر دارد انجام عملیات فضای سبز در سطح شهر را 
به مدت یکســال از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شــرایط واگذار نماید لذا از 
شــرکت های خدماتی دارای سابقه و تجربه لازم در این زمینه درخواست می شود جهت 

اخذ شرایط مناقصه تا تاریخ ۹4/5/3 به شهرداری مراجعه نمایند.
1- شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد مختار است. 

2- هزینه آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
علی کارگر یزدی - شهردار کشکوئیه

نوبت دوم

نشست هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال صبح دیروز از ساعت 1۰ و با حضور علی کفاشیان- رئیس فدراسیون، دکتر علیرضا 
اسدی - دبیر کل، محمود اسلامیان - نایب رئیس اول، مهدی تاج - نایب رئیس دوم و رئیس سازمان لیگ، غلامرضا بهروان، 
حیدر بهاروند، فریدون اصفهانیان، شــهرام دبیری و شهاب الدین عزیزی خادم در دفتر رئیس فدراسیون فوتبال برگزار شد و 
پس از بررســی موارد مختلف، هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال، تاکید کرد که مسابقات لیگ های برتر، دسته اول و دسته دوم 

در دو فصل آتی به صورت زیر برگزار شود:

* پانزدهمین همایش تجلیل از ورزشــکاران جوانمرد حامیان ملت مظلوم فلسطین بعد از ظهرروز یکشنبه در 
مجتمع فرهنگی ۱3 آبان برگزار شــد. در این مراسم از 40 نفر از ورزشکاران، مربیان و مدیران که در رقابت های 
مختلف از رویارویی با نمایندگان رژیم غاصب صهیونیســتی امتناع کردند تجلیل به عمل آمد.این ورزشکاران 
از رشــته های تنیس روی میز جانبازان و معلولین، گلبال، شطرنج نابینایان و کم بینایان، کشتی، جودو، سامبو، 

اسنوکر، والیبال ساحلی و تکواندو و کوهنوردی بودند.
*محمدحســین حسینی فرد، از سوی رئیس فدراســیون والیبال به عنوان رئیس کمیته پیشکسوتان فدراسیون انتخاب شد. 

به موجب حکم محمدرضا داورزنی، وی از روز 22 تیرماه، به مدت 2 سال مسئولیت این کمیته را به عهده خواهد داشت.
* ایمان جمالی لژیونر شــاخص هندبال ایران با تاکید بر اینکه فعلا شرایط و برنامه ای برای پیوستن به اردوی 
تمرینی تیم ملی ایران ندارد، گفت: بیشــترین زحمت را برای هندبال ایران کشــیده ام و حتی اگر یک روز در 
تیم ملی هندبال مجارستان بازی کنم، همه می گویند یک ایرانی است. وی افزود:امسال به صورت قرضی به تیم 
قهرمان سوئد پیوستم و باید یکسال برای این تیم بازی کنم و به شرایط آمادگی مطلوب برسم. شرایط برای من 
خیلی سخت تر از گذشته است. من برای بازی در یک تیم جدید می روم و باید برای قرار گرفتن در پست تخصصی 

ام بجنگم. تمام تمرکزم برای همین است و فعلا آمادگی حضور در اردوی تیم ملی را ندارم.
* فروتن گل آرا بوکسور وزن 6۰ کیلوگرم تیم ملی بعد از حضور در تورنمنت بین المللی اسلواکی مورد توجه باشگاه اوکراینی 
اوتامانــس قرار گرفت و بعد از رایزنی های صورت گرفته، عنوان دومین بوکســور لژیونــر ایرانی را به خود اختصاص داد.پیش 
از این نیز احســان روزبهانی به عنوان نخســتین لژیونر ایرانی با باشگاه آستانه قزاقستان حضور در مسابقات بوکس WSB را 

تجربه کرده بود.

برپایی اردوی تیم ملی وزنه برداری در چالوس
اردوی 2۱ روزه تیم ملی وزنه برداری در شهرکرد امروز 
به پایان می رسد و ملی پوشان پس از دو روز استراحت در 
تهران، اواخر هفته جاری بــه چالوس می روند تا اردوی 

سطح دریای خود را در این شهر ساحلی تجربه کنند.
ملی پوشان تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان کشورمان که 
در دو گــروه )الف ( و )ب( خود را تحت مدیریت فنی حســین 
توکلی سرمربی تیم ملی بزرگســالان کشورمان مهیای حضور 
در دو میدان معتبر آســیایی تایلنــد و جهانی آمریکا می کنند 
پس از اتمام اردوی 21 روزه خود در شــهرکرد فردا به پایتخت 

بازگشته و بلافاصله بعد از اتمام مراسم تجلیل از قهرمانان ملی 
که با حضور ریاست محترم جمهوری برگزار می شود اواخر هفته 
جاری به چالوس می روند تا ســومین مرحلــه اردوی خارج از 
تهران خود را در این شهر شمالی کشور در استان مازندران برپا 
کنند. همچنین وزنه برداران بزرگســال کشورمان پس از اتمام 
ایــن اردو به تهران بازمی گردند تا آخرین مرحله تمرینی خود 
را نیز در پایتخت و پس از بازسازی کمپ تمرینی تیم های ملی 
وزنه برداری در مجموعه ورزشی آزادی تهران با سبک و سیاقی 

نو و تازه برگزار کنند.

مصوبات هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال

فصل 94-95
- لیگ برتر با حضور 16 تیم برگزار می شود و در پایان لیگ، 

سه تیم به لیگ دسته اول سقوط خواهند کرد.
- مســابقات لیگ دســته اول با حضــور 2۰ تیم و در یک 
گروه برگزار خواهد شد و سه تیم به لیگ دسته برتر صعود 

می کنند.
- در پایان مســابقات لیگ دســته اول 5 تیم از لیگ دسته 
اول به لیگ دسته دوم سقوط خواهند کرد و سه تیم از لیگ 

دسته دوم به لیگ دسته اول صعود خواهند کرد.

فصل 95-96
- 16 تیم در لیگ برتر حضور خواهند داشــت و دو تیم به 

لیگ دسته اول سقوط می کنند.
- لیگ دســته اول با حضور 18 تیــم و در یک گروه برگزار 
می شــود و 2 تیــم می توانند جواز حضــور در لیگ برتر را 

بگیرند.
- دو تیم از لیگ دســته اول به لیگ دســته دوم ســقوط 
خواهند کرد و دو تیم هم از لیگ دســته دو به لیگ دسته 

اول صعود خواهند کرد.
قهرمان کاراته جهان تاکید کرد

بهترین مدال ها را
در مسابقات قهرمانی آسیا می خواهیم

اخبار ورزش جهان

*باشگاه منچسترسیتی انگلیس سرانجام دیروز به خواسته خود یعنی جذب رحیم 
استرلینگ مهاجم ملی پوش و جوان لیورپول رسید و با رقمی بالغ بر 14۰/5 میلیون 

یورو)52۰ میلیارد تومان( این گلزن 2۰ ساله و جویای نام را شکار کرد.
*برترین تنیسور جهان از عنوان قهرمانی خود در دوره گذشته تنیس 
ویمبلدون دفاع کرد و بار دیگر به عنوان قهرمانی در این رقابت رسید. 
دیدار نهایی تنیس ویمبلدون عصر یکشنبه شب بین نوواک جوکوویچ 
و روجر فدرر مردان شماره یک و دو رده بندی تنیس برگزار شد که باز 
هم این جوکوویچ بود که فینال تکراری ســال قبل را با برد پشت سر 

گذاشت.

فرهنگی  امــور  و  پشــتیبانی  معاون 
استان های بنیاد مسکن انقلاب اسلامی از آغاز 
روند مهاجرت معکوس از شهرها به روستاها 

به خاطر توسعه مسکن روستایی خبر داد.
به گزارش ایرنا هادی درفشــی با اشــاره به 
بازســازی یک میلیون و 6۰۰ هزار واحد مســکن 
روســتایی در کشور گفت: روند مهاجرت معکوس 
از شــهرها به روستاها با اجرای این پروژه ها شروع 
شده و بنیاد مسکن تاکنون به طور میانگین سالانه 
2۰۰ هزار واحد مســکن تعهد و برای اجرای آن ها 

حدود 13۰ هزار میلیارد ریال اختصاص داده است.
وی عنوان کرد: دولت به واحدهای مســکونی 
روستایی 15۰ میلیون ریال تسهیلات ارزان  قیمت 
با 2 سال تنفس و بازپرداخت 12 ساله اعطا می  کند 
که باید این فرصت را به روستائیان معرفی و از آن 
در جهت تســریع در اجرای پروژه های روســتایی 

استفاده کنیم.
وی در عین حال از اجرایی شدن تنها 34 درصد 
از طرح های هادی در روستاهای سطح کشور خبر 
داد و گفت: قرار بود تا پایان برنامه پنجم توســعه 

کشــور اجرای طرح های هادی روســتاها به اتمام 
برســد، اما امروز با هدف مورد نظــر فاصله قابل 

توجهی داریم.
معاون پشتیبانی و امور هماهنگی استان های 
بنیاد مسکن بیان کرد: فاصله میان اقدامات صورت 
گرفته و اهداف مورد نظر زیاد است و البته مشکلاتی 
مانند محدودیت منابع مالی طی ســال های اخیر 
موجب اختصاص کمتر اعتبارات در زمینه توسعه 

روستایی و عقب ماندن از اهداف است.
وی اظهار کرد: 33 هزار روســتای بالای 2۰ 

خانوار در ســطح کشور داریم که طرح های هادی 
۹۰ درصد آن ها تهیه شده است.

او در ادامه به ساخت ۹۰ هزار واحد مسکونی 
در ســطح استان اردبیل اشاره کرد و گفت: استان 
اردبیــل با توجه بــه تعداد روســتاییانی که دارد 
یکی از اســتان های هدف بنیاد مسکن است و از 
طرفی با توجه به ظرفیت های طبیعی، اقتصادی و 
گردشگری می توان در این خطه در زمینه توسعه 
روستاها و شهرهای زیر 25 هزار نفر گام های اساسی

 برداشت.

یک مسئول بنیاد مسکن اعلام کرد

آغاز مهاجرت شهرنشینان به روستاها

مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان 
اصفهان از قطع جریان آب زاینده رود به سمت 

تالاب گاوخونی خبر داد.
حمید ظهرابی دیروز در گفت وگو با ایرنا تاکید 
کــرد: آب زاینــده رود چندی پیش بــرای کنترل 

ریزگردها به سمت تالاب گاوخونی باز شده بود.
وی افزود: جریان ورودی به تالاب شــامل آب، 
پساب تصفیه خانه های فاضلاب و زهاب های کشاورزی 
است که در سه روز اخیر جریان آب زاینده رود قطع 

شده است.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 

درباره روند اقدامات انجام شده برای احیای این عرصه 
گفت: در این راستا به جد پیگیر تامین جریان حداقلی 
برای حفظ حیات زاینــده رود و تالاب گاوخونی در 
مجامع استانی، منطقه ای و ملی هستیم. وی انجام 
دو طرح پژوهشی با عنوان »تعیین نیاز آبی رودخانه 
زاینده رود و تالاب بین المللی گاوخونی برای استمرار 
کارکردهای اکولوژیک آنها و »بررسی اثرات محیط 
زیستی خشک شدن تالاب بین المللی گاوخونی« و 
همچنین تدوین »طرح جامع مدیریت زیست بومی 
تالاب بین المللی گاوخونی« را از جمله اقدامات این 

اداره کل در راستای احیای تالاب برشمرد.

وی یادآوری کرد: همچنین دفتر محلی مدیریت 
زیست بومی تالاب بین المللی گاوخونی در ورزنه  برای 
پیگیری مستقیم وضعیت تالاب راه اندازی شده است.
وی همچنین به نقش و اهمیت لایحه حفاظت، 
احیــا و مدیریــت تالاب هــا که به تازگی توســط  
رئیس جمهوری به مجلس ارائه شــد اشــاره کرد و 
گفت: این لایحه در صورت تصویب و تبدیل شدن به 
قانون و تدوین ضوابط اجرایی آن، می تواند هماهنگی 
و انضباط را بر بهره بــرداری تالاب ها و فعالیت های 
مختلــف در محدوده تالاب ها حاکــم و از اقدامات 
بخشی نگر و آسیب رسان به تالاب ها جلوگیری کند.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
افــزود: تالاب گاوخونــی با توجه بــه ویژگی های 
اکولوژیکــی در ســال 1۹75 میــلادی از ســوی 
کنوانسیون جهانی رامسر به عنوان تالاب بین المللی 

ثبت شد.
چندی پیش به منظور ممانعت از خشکی قطعی 
گاوخونی و به تبع آن جلوگیری از افزایش ریزگردها 
در منطقه مرکزی کشــور، بخشی از آب زاینده رود 
با همامیزی با پســاب تصفیه خانه فاضلاب جنوب 
اصفهان به سمت این تالاب روان شد که در روزهای 

اخیر جریان آب زاینده رود قطع شده است.

با کاهش بحران ریزگردها

جریان آب زاینده رود به سمت گاوخونی قطع شد

ارومیه در  نماینده ســتاد احیای دریاچه 
دریای خزر  انتقال آب  گفت:  آذربایجان شرقی 
به دریاچه ارومیه بنا به دلایل کارشناسی و فنی 

منتفی است.
خلیل ســاعی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در 
تبریز با اشــاره به این که تمامی پروژه ها و طرح های 
مربــوط به احیای دریاچه ارومیه براســاس مصوبات 
کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه اجرایی می شــود، 
اظهار داشت: ممنوعیت از هرگونه افزایش برداشت از 
منابــع آب حوضه آبریز دریاچه ارومیه و جلوگیری از 
توسعه جدید در بخش کشاورزی مورد توجه ستاد احیا 
قرار دارد، و جلوگیری از برداشت غیرمجاز از آب های 
ســطحی و توقف کلیه طرح های سدسازی در دست 

مطالعه و اجرایی به جز سدهای شهید مدنی و چراغ 
ویس نیز مدنظر است.

ساعی از انتقال پساب تصفیه خانه های حوضه آبریز 
به دریاچه ارومیه خبر داد و گفت: ستاد احیای دریاچه 
ارومیه به دنبال طرح انتقال آب از رودخانه زاب، است.

وی ســاماندهی چاه های حوضــه آبریز؛ دریاچه 
ارومیه و نصب کنتورهای هوشــمند و حجمی جهت 
کنترل برداشت، کنترل و کاهش مصرف آب در بخش 
کشــاورزی، انتقال آب به جزایر و تالاب های حاشیه 
دریاچه از ســد حسنلو و بازگشایی مسیر آبراهه های 
ورود به تالاب های جنوبی و همچنین تهیه کاداســتر 
اراضی حوضه آبریز دریاچه را از جمله مصوبات کارگروه 

ملی نجات دریاچه ارومیه عنوان کرد.

انتقال آب دریای خزر به دریاچه ارومیه منتفی است

معاون ستاد دیه کشور گفت: برای نخستین 
بار پنج تن از مراجع عظام تقلید پرداخت بخشی 
از سهم امام برای آزادی زندانیان غیرعمد را مجاز 

اعلام کردند.
به گزارش ایرنا، محمدعلی ســاری دیروز در جشن 
گلریزان آزادی زندانیان جرایم غیرعمد شهرستان بوشهر 
افزود: براساس اجازه آیات عظام مکارم شیرازی، سیستانی، 
گلپایگانی، وحید خراسانی و شبیری زنجانی پرداخت تا 
سقف پنج میلیون ریال از سهم امام برای آزادی زندانیان 
جرایم غیرعمد مجاز است. وی بیان کرد: استان بوشهر 
بــا برنامه ریزی برای برگزاری 24 جشــن گلریزان برای 

زندانیان رکورددار این مهم در بین اســتان های کشــور 
شــد. در این آیین هفت زندانی جرایم غیرعمد بوشهر با 

یک میلیارد و 3۹۰ میلیون ریال بدهکاری آزاد شدند.
همچنین به گزارش خبرنگار کیهان از اراک، نایب 
رئیس ستاد دیه کشور گفت: هم اکنون 8۰۰ هزار زندانی 
جرایم غیرعمد در زندان های کشور وجود دارند که برای 
آزادی آنها 8۰۰ میلیارد تومان نیاز است. علی اکبر یساقی 
افزود: در ســال گذشته 8 هزار و 5۰۰ نفر زندانی جرایم 
غیرعمــد با پرداخت 8۰۰ میلیــارد تومان از زندان آزاد 
شدند و به آغوش خانواده بازگشتند که 5۰ درصد از این 

بدهی ها از طریق گذشت شاکیان پرونده ها تامین شد.


